
章丘市鑫诚丰锻造厂位于中外的“铁匠之乡”的章丘

产品名称 章丘市鑫诚丰锻造厂位于中外的“铁匠之乡”的
章丘

公司名称 章丘市鑫诚丰锻造厂

价格 600.00/件

规格参数 品牌:鑫诚丰
种类:法兰锻件配件
材质:23520#

公司地址 章丘市相公庄镇袁庄村

联系电话 0531-83832956 13969023790

产品详情

品牌 鑫诚丰 种类 法兰 锻件 配件
材质 235 20#

章丘市鑫诚丰锻造厂位于驰名中外的“铁匠之乡”的章丘市，地理位置优越，交通便利。本厂是生产法
兰(flange)的专业厂家，技术力量雄厚，设备精良。图纸资料齐全，并具有完善的质量检测体系。主要生
产：国标、 ansi、 jis、 din、 bs、uni等系列锻造碳钢法兰。产品远销日本、韩国、 美国、
意大利、西班牙、 澳大利亚、南非、台湾、中东及东南亚二十多个国家和地区。产品深受国内外用户的
好评和信赖。我厂本着以质量求生存、靠信誉求发展的宗旨，不断改革创新，向客户提供最优质的产品
和服务。zhangqiu xin honest abundant forging factory “township of located at renowned at home and abroad the
blacksmith” zhangqiu, the geographical position is superior, good communications.<dnt> </dnt> <dnt> </dnt>
<dnt> </dnt> this factory is produces flange (flange) the specialized factory, the technical force is abundant,
equipment excellent. the blueprint material is complete, and has the consummation quality detection system.<dnt>
</dnt> <dnt> </dnt> main production: <dnt> and so on gb code, ansi, jis, din, bs, uni </dnt> series forging carbon
steel flange. the product sells in distant markets japanese, south korean, american, italian, spanish, australian, south
african, taiwan, the middle east and the southeast asia more than 20 countries and the area. product depth domestic
and foreign user"s high praise and faith.<dnt> </dnt> <dnt> </dnt> i the factory in line with strive for the survival by
the quality, to strive for the development depending on the prestige the objective, reforms the innovation unceasingly,
provides the highest quality product and the service to the customer.
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